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Ουδέτερα  ουσιαστικά  που  τελειώνουν  σε  -μα
Τα ουδέτερα ουσιαστικά που τελειώνουν σε –μα χωρίζονται σε δυο «ομάδες» :

1η Ομάδα 
Αυτά που τονίζονται στην 
προτελευταία συλλαβή, 
στην παραλήγουσα όπως:

 το χώμα

 το χρώμα

 το σώμα

 το βήμα

 το θέμα

 το κύμα

 το  γράμμα

 το  ψέμα              και άλλα

2η Ομάδα 
Αυτά που τονίζονται στην 
τρίτη συλλαβή από το τέλος, 
στην προπαραλήγουσα όπως:

 το μάθημα

 το πρόβλημα

 το άγαλμα

 το διάλειμμα

 το  ποίημα

 το ύφασμα

 το  νόμισμα

 το  όνομα           και άλλα



Ενικός   Αριθμός

Ονομαστική το  χρώμα

Γενική του   χρώματος

Αιτιατική το   χρώμα

Κλητική – χρώμα

Πληθυντικός   Αριθμός

Ονομαστική τα   χρώματα

Γενική των   χρωμάτων

Αιτιατική τα   χρώματα

Κλητική – χρώματα

1η Ομάδα

Τονίζονται στην 

προτελευταία

συλλαβή



2η Ομάδα

Τονίζονται στην 

τρίτη συλλαβή 

από το τέλος.

Ενικός   Αριθμός

Ονομαστική το  μάθημα

Γενική του   μαθήματος

Αιτιατική το   μάθημα

Κλητική – μάθημα

Πληθυντικός   Αριθμός

Ονομαστική τα   μαθήματα

Γενική των   μαθημάτων

Αιτιατική τα   μαθήματα

Κλητική – μαθήματα



 Τα  ουδέτερα  ουσιαστικά  σε  -μα  είναι ανισοσύλλαβα
δηλαδή  έχουν  μια  συλλαβή  παραπάνω  στη  γενική  
ενικού  και  σε  όλες  τις  πτώσεις  του  πληθυντικού  
αριθμού.   

το χρώ – μα →  2 συλλαβές

του χρώ – μα – τος → 3 συλλαβές 

τα  χρώ – μα – τα → 3 συλλαβές

το μά – θη – μα  →  3 συλλαβές

του μα – θή – μα – τος → 4 συλλαβές

τα μα – θή – μα – τα → 4 συλλαβές


